

TALSMANDENS GRUPPE
SPRECHERGRUPPE
SPOKESMAN'S GROUP
GROUPE DU PORTE-PAROLE
GRUPPO DEL PORTAVOCE
BUREAU VAN DE WOORDVOERDER

**INFORMATION
INFORMATISCHE AUFZEICHNUNG
INFORMATION MEMO**

**NOTE D'INFORMATION
NOTA D'INFORMAZIONE
TER DOCUMENTIE**

Brussels, January 1981

AID GRANTED FROM THE EAGGF GUIDANCE SECTION PURSUANT TO COUNCIL REGULATION (EEC)
NO 1760/78 OF 25 JULY 1968 ON A COMMON MEASURE TO IMPROVE PUBLIC AMENITIES IN
CERTAIN RURAL AREAS (3RD TRANCHE, 1980)

The Commission has decided on the third tranche of aid from the EAGGF Guidance Section for projects relating to the construction of farm roads and the provision of electricity and potable water supplies in the less-favoured regions of Midi-Pyrénées, Languedoc-Roussillon and Provence-Côte d'Azur, the department of Pyrénées-Atlantiques, the Mezzogiorno and less-favoured areas elsewhere in Italy. The projects may be broken down as follows:

FRANCE	26	FF 9 510 577, i.e. approx.	1 600 000 EUA
ITALY	31	LIT 18 750 953 189, i.e. approx.	15 400 000 EUA
	<u>57</u>		<u>17 000 000 EUA</u>

Twelve projects located in the Midi-Pyrénées region received aid totalling FF 3 574 437; of this sum, FF 1 047 837 went to six projects relating to roadworks in Haute-Garonne, FF 2 126 600 to five projects relating to rural electricity and potable water supplies and farm roads in Ariège and FF 400 000 to one project relating to potable water supplies in Aveyron.

Of the projects located in Languedoc-Roussillon (which will receive FF 1 245 951), three relate to electricity supplies and one to roadworks in the department of Aude; a fifth project (which will receive FF 400 000) concerns roadworks in Gard.

Aid totalling FF 2 181 454 was granted towards six projects located in Provence-Côte d'Azur; two projects relate to the provision of potable water supplies in Var (FF 605 689) and four projects to rural electricity supplies in the department of Hautes-Alpes (FF 1 575 765).

The remaining three French projects (which will receive FF 2 508 735) are located in Pyrénées-Atlantiques; two projects are for the improvement of farm roads and the other for the supply of potable water.

Most of the Italian projects involve all three categories of work eligible for financing. The regional breakdown is as follows: (see following page)

<u>Region</u>	<u>Province</u>	<u>Number of projects</u>	<u>Amount</u>
Trentino-Alto Adige	Trento	5	2 765 621 393
	Bolzano	2	957 023 920
Friuli-Venezia Giulia	Udine	2	971 488 761
Emilia Romagna	Bologna	3	674 897 283
	Parma	1	248 400 000
	Piacenza	1	246 920 000
	Reggio Emilia	1	253 200 000
	(1)	1	528 000 000
Marches	Macerata	2	1 006 090 624
	Pesaro and Urbino	2	1 040 248 675
	Pesaro and Macerata	1	704 743 000
	Ascoli Piceno	2	1 009 418 224
Latium	Rome	1	528 000 000
	Rieti	1	3 503 588 509
Molise	Campobasso	1	516 920 000
Apulia	Foggia	3	2 213 860 800
	Lecce	2	1 582 514 000

(1) Roadworks project for the provinces of Bologna, Modena, Forli and Ravenna.

TALSMANDENS GRUPPE
SPRECHERGRUPPE
SPOKESMAN'S GROUP
GROUPE DU PORTE-PAROLE
GRUPPO DEL PORTAVOCE
BUREAU VAN DE WOORDVOERDER

INFORMATION
INFORMATISCHE AUFZEICHNUNG
INFORMATION MEMO

NOTE D'INFORMATION
NOTA D'INFORMAZIONE
TER DOCUMENTIE

Bruxelles, janvier 1981

Octroi du concours du F.E.O.G.A., section Orientation,
dans le cadre du règlement (CEE) n° 1760/78 du Conseil
du 25 juillet 1978 concernant une action commune pour
l'amélioration de l'infrastructure dans certaines zones
rurales - 3ème tranche 1980 -

La Commission vient de décider pour la 3ème fois de l'octroi du concours du F.E.O.G.A., section Orientation, pour les projets relatifs à la voirie rurale, l'électrification et l'adduction d'eau potable dans les régions défavorisées des régions Midi-Pyrénées, Languedoc-Roussillon, Provence Côte d'Azur, ainsi que le département des Pyrénées Atlantiques, et dans le Mezzogiorno et les régions défavorisées du reste de l'Italie. Les projets se répartissent de la manière suivante :

FRANCE	26	9.510.577 FF, soit environ	1.600.000 UCE
ITALIE	31	18.750.935.189 LIT, soit environ	15.400.000 UCE
	57		17.000.000 UCE

Douze projets situés dans la région Midi-Pyrénées ont reçu un concours de 3.574.437 FF, dont 6 projets en Haute-Garonne (1.047.837 FF) concernant des travaux de voirie, 5 en Ariège (2.126.600 FF) pour des travaux d'électrification rurale, d'adduction d'eau potable et de voirie rurale et 1 dans l'Aveyron (400.000 FF) pour des travaux d'adduction d'eau potable.

Dans le Languedoc-Roussillon (1.245.951 FF), 3 projets concernent l'électrification et 1 la voirie dans le département de l'Aude; le dernier projet (400.000 FF) concerne des travaux de voirie dans le Gard.

En Provence Côte d'Azur, 6 projets ont reçu un concours de 2.181.454 FF; les 2 projets du Var sont relatifs à des travaux d'adduction d'eau potable (605.689 FF); les 4 projets du département des Hautes-Alpes (1.575.765 FF) concernent des travaux d'électrification rurale.

Enfin parmi les 3 projets des Pyrénées Atlantiques (2.508.735 FF), 2 permettent d'améliorer la voirie rurale, le dernier concernant l'adduction d'eau potable.

La plupart des projets italiens présentent la particularité de concerner les 3 catégories de travaux finançables. La répartition régionale est la suivante :

<u>Région</u>	<u>Province</u>	<u>Nombre de pro- jets</u>	<u>Montant</u>
Trentine	Trente	5	2.765.621.393
Haut Adige	Bolzano	2	957.023.920
Frioul - Venetie Julienne	Udine	2	971.488.761
Emilie Romagne	Bologne	3	674.897.283
	Parme	1	248.400.000
	Piacenza	1	246.920.000
	Reggio Emilia	1	253.200.000
	(1)	1	528.000.000
Marche	Macerata	2	1.006.090.624
	Pesaro et Urbino	2	1.040.248.675
	Pesaro et Macerata	1	704.743.000
	Ascoli Piceno	2	1.009.418.224
Latium	Rome	1	528.000.000
	Rieti	1	3.503.588.509
Molise	Campobasso	1	516.920.000
Pouilles	Foggia	3	2.213.860.800
	Lecce	2	1.582.514.000

(1) Projet de voirie pour les provinces de Bologne, Modene, Forli et Ravenne